
Voorzitter: Deetman

Tegenwoordig zijn 140 leden, te
weten:

Adelmund, Aiking-van Wageningen,
Apostolou, Van Ardenne-van der
Hoeven, Assen, Augusteijn-Esser,
Bakker, Van den Berg, Biesheuvel,
Bijleveld-Schouten, Blauw, Van
Blerck-Woerdman, Bolkestein,
Boogaard, Van den Bos, Van Boxtel,
Bremmer, Bukman, V.A.M. van der
Burg, Van de Camp, Cherribi, De
Cloe, Cornielje, Crone, Deetman, Van
Dijke, Dijksma, Dittrich, Van den
Doel, Doelman-Pel, Duivesteijn, Van
Erp, Esselink, Essers, Fermina,
Gabor, Van Gelder, Van Gijzel,
Giskes, De Graaf, Van Heemskerck
Pillis-Duvekot, Van Heemst, Heerma,
Van der Heijden, Hendriks, Hessing,
Hillen, Hoekema, Van der Hoeven,
Hofstra, Van Hoof, Hoogervorst, Ten
Hoopen, De Hoop Scheffer, Houda,
Huys, Janmaat, Jeekel, De Jong,
Jorritsma-van Oosten, Kalsbeek-
Jasperse, H.G.J. Kamp, M.M.H.
Kamp, Keur, Klein Molekamp,
Koekkoek, De Koning, Korthals,
Lambrechts, Lansink, Leers,
Liemburg, Lilipaly, Van der Linden,
Marijnissen, Mateman, Middel, Van
Middelkoop, Mulder-van Dam, Van
Nieuwenhoven, Nijpels-Hezemans,
Noorman-den Uyl, Oedayraj Singh
Varma, Oudkerk, Van Oven,
Passtoors, Van der Ploeg, Poppe,
Rabbae, Rehwinkel, Reitsma,
Remkes, Van Rey, Van 't Riet,
Rijpstra, Roethof, Van Rooy,
RosenmoÈ ller, Rouvoet, Scheltema-de
Nie, Schimmel, Schutte, Schuurman,
Sipkes, Smits, Stellingwerf, Sterk,
Van der Stoel, Swildens-Rozendaal,
Terpstra, Van Traa, Valk, Ter Veer, Te
Veldhuis, Verbugt, Verhagen, Verkerk,
Versnel-Schmitz, Verspaget,
Vliegenthart, Van der Vlies, Van Vliet,

M.B. Vos, O.P.G. Vos, VouÃ te-Droste,
Vreeman, B.M. de Vries, J.M. de
Vries, Van Walsem, Van Waning,
Weisglas, Van Wingerden, Witteveen-
Hevinga, Wolffensperger, Wolters,
Ybema, Van Zijl, Zijlstra, Zonneveld
en Van Zuijlen,

de heer Dijkstal, vice-minister-
president, minister van Binnenlandse
Zaken, mevrouw Sorgdrager,
minister van Justitie, de heren Pronk,
minister voor Ontwikkelingssamen-
werking, Gmelich Meijling, staatsse-
cretaris van Defensie, en Tommel,
staatssecretaris van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieube-
heer.

©

De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Leerkes, Beinema en Dijksman,
wegens ziekte;

Soutendijk-van Appeldoorn, wegens
ziekte, ook morgen;

Dankers en Wallage, wegens ziekte,
de gehele week;

Blaauw, M.M. van der Burg en
Woltjer, wegens verblijf buitenslands;

Schimmel en Van der Hoeven,
wegens bezigheden elders.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering

daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan, dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Ik geef het woord aan het lid V.A.M.
van der Burg tot het uitbrengen van
verslag namens de commissie voor
het Onderzoek van de Geloofsbrie-
ven.

De heer Van der Burg (voorzitter
der commissie): Mijnheer de
voorzitter! De commissie voor het
Onderzoek van de Geloofsbrieven
heeft de eer, te rapporteren dat zij na
onderzoek van de in haar handen
gestelde stukken eenparig tot de
conclusie is gekomen, dat de heer J.
ten Hoopen te Zoetermeer terecht
benoemd is verklaard tot lid van de
Tweede Kamer der Staten-Generaal.

De commissie heeft derhalve de
eer, voor te stellen hem als lid der
Kamer toe te laten, nadat hij de bij
de wet van 27 februari 1992, Stb.
120, voorgeschreven eden zal
hebben afgelegd.

De commissie verzoekt u, de
Kamer voor te stellen om het
volledige rapport in de Handelingen
op te nemen.

De voorzitter: Ik dank de commissie
voor haar verslag en stel voor,
dienovereenkomstig te besluiten.

Daartoe wordt besloten.

(Het rapport is opgenomen aan het
eind van deze weekeditie.)1

De voorzitter: De heer Ten Hoopen
is in het gebouw der Kamer
aanwezig om de voorgeschreven
eden af te leggen.

Ik verzoek de heer griffier hem
binnen te leiden.
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Nadat de heer Ten Hoopen door de
griffier is binnengeleid, legt hij in
handen van de voorzitter de bij de
wet voorgeschreven eden af.

De voorzitter: Ik wens u van harte
geluk met uw lidmaatschap van de
Tweede Kamer. Het is het mooiste
beroep wat er is, zo is er wel eens
gezegd. Allen hier aanwezig zullen
dit onderschrijven.

Ik verzoek u, de presentielijst te
tekenen en in ons midden plaats te
nemen.

De vergadering wordt enkele
minuten geschorst.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Het Presidium heeft
met eenparigheid van stemmen
besloten, te stellen in handen van:

a. de vaste commissie voor Justitie:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
in artikel 7 van de Wet persoons-
registraties opgenomen termijn voor
het indienen van een voorstel van
wet (24516);

b. de vaste commissie voor
Binnenlandse Zaken:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Wet N.V. RCC in verband met de
vervreemding van aandelen (24495);
- het wetsvoorstel Algemene regels
over de advisering in zaken van
algemeen verbindende voorschriften
of te voeren beleid van het Rijk
(Kaderwet adviescolleges) (24503);

c. de vaste commissie voor Verkeer
en Waterstaat:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Wet Luchtverkeer (bewijzen van
bevoegdheid, bestrijding drank- en
drugsgebruik) (24513);

d. de vaste commissie voor Sociale
Zaken en Werkgelegenheid:
- de nota Preventie en bestrijding
van stille armoede en sociale
uitsluiting (24515).

Ik stel voor, op grond van artikel 37,
eerste lid, van het Reglement van
orde te besluiten dat de vergaderin-
gen van de Tijdelijke commissie
onderzoek Stichting Woningbeheer
Limburg besloten mogen zijn.

Ik stel voorts voor, toestemming te
verlenen tot het houden van een

wetgevings- c.q. nota-overleg met
stenografisch verslag op:

maandag 18 december:
- van 11.15 uur tot 23.00 uur van de
vaste commissie voor Verkeer en
Waterstaat over het kabinets-
standpunt inzake de verzelfstandi-
ging van de NS (18986) (vervolg van
11 december).

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Biesheuvel.

De heer Biesheuvel (CDA):
Voorzitter! De Centrale raad van
beroep, ons hoogste rechtscollege in
de sociale zekerheid, blijkt steevast
beroepen op een
arbeidsongeschiktheidsuitkering in
verband met de chronische ziekte ME
af te wijzen. Nu hebben wij in de
Kamer regelmatig uitvoerig over
chronische ziekten, waaronder ME
valt, gesproken. Ik ontvang graag
van de staatssecretaris een brief
waarin hij een analyse weergeeft van
de uitspraken van de Centrale raad
van beroep. Als blijkt dat de wet- en
regelgeving op dit punt niet deugt,
verzoek ik hem aan te geven ± want
hij heeft beloften gedaan inzake
chronisch zieken ± hoe hij dit
probleem denkt op te lossen.

De heer Van Boxtel (D66): Ik vind
het aardig dat de heer Biesheuvel
een punt aansnijdt dat ik morgen bij
de behandeling van de begroting van
Volksgezondheid opnieuw aan de
orde had willen stellen. Ik sluit me
dus van harte aan bij dit verzoek. U
fronst uw wenkbrauwen, maar ik heb
verleden jaar al aandacht voor deze
problematiek gevraagd in het overleg
met mevrouw Borst. Zij heeft
daaromtrent contact opgenomen met
de heer Linschoten. Tot nu toe
hebben wij uit die hoek nog geen
fatsoenlijk antwoord ontvangen.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar de
desbetreffende bewindslieden, zodat
indien er deze week vragen komen,
automatisch cooÈ rdinatie ook van de
zijde van de Kamer tot stand komt.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer De Cloe.

De heer De Cloe (PvdA): Voorzitter!
De vaste commissie voor Binnen-
landse Zaken heeft verleden week de
procedure uitgeschreven om via
schriftelijke bijdragen te komen tot
een verslag over de suppletore
begroting van Binnenlandse Zaken
die samenhangt met de Najaarsnota
1995.

Daarbij is afgesproken dat
woensdag 6 december 1995 wordt
gebruikt voor de inbreng. Er is wel
veel mogelijk in dit land, maar wij
hebben de suppletore begroting nog
steeds niet ontvangen. Dat geeft toch
wel enige problemen.

Voorzitter! Ik verzoek u dan ook te
bevorderen dat de Kamer in het bezit
komt van die suppletore begroting,
opdat zij tijdig tot behandeling kan
overgaan.

De voorzitter: Ik wijs erop dat er de
vaste en harde afspraak is dat de
suppletore begrotingen voÂ oÂ r 1
december worden ingediend.
Bovendien is er geen redengeving
voor het niet indienen van de
desbetreffende suppletore begroting.
De andere vaste afspraak is ± om de
inhoud van een suppletore begroting
en de behandeling ervan waardevol
te doen zijn en betekenis te geven ±
dat altijd gepoogd wordt om die
voor het kerstreces af te doen. Tegen
deze achtergrond lijkt mij de vraag
van de commissie terecht.

Ik stel voor, het stenogram van dit
deel van de vergadering door te
geleiden naar de minister van
Binnenlandse Zaken.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Van der Heijden.

De heer Van der Heijden (CDA):
Voorzitter! Ik vraag om heropening
van de beraadslaging over de
Beleidsvoornemens politie. Daarbij is
een groot aantal moties ingediend.
Aanvankelijk dacht ik dat er via
stemverklaringen nog wel enige
duidelijkheid te verkrijgen zou zijn
over de precieze bedoelingen van de
moties, maar de struikelpartij van de
heer Van Heemst verleden week
heeft mij duidelijk gemaakt dat dit
een uiterst griezelige weg is die oÁ f
grote reacties uitlokt, wat natuurlijk
niet gewenst is, oÁ f het niet mogelijk
maakt om precies aangegeven te
krijgen wat er in deze zaak gaande is.
Het gaat over een aantal moties die
ogenschijnlijk hetzelfde zijn, maar

Voorzitter
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